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ÚVODNÍK
Milé kolegyně a kolegové, 
 
rád bych vás přivítal u nového vydání našeho firemního časopisu. Máme za sebou další 

obchodní rok, a ten aktuální se nachází již ve své čtvrtině. Hodnocení uplynulého roku 

najdete v článku paní Staňkové na straně 32. Je důležité si připomenout, že každé období 

nemusí být ve znamení neustálého růstu a prosperity. Čelíme výzvám na různých  

úrovních – ať už se jedná o naše trhy, ekonomické nejistoty nebo geopolitickou situaci.  

V těchto chvílích, kdy věci nejsou vždy růžové, bychom si měli uvědomit, že i náročné  

situace mohou být příležitostí k růstu a ponaučení. 

 

Poslední dobou jsme vystaveni záplavě negativních informací, které ovlivňují naši náladu 

a energii. Mediální prostor je plný pesimistických zpráv a spolu s příchodem podzimu, 

kdy ubývá denního světla, může být snadné sklouznout k pocitům únavy a beznaděje. 

Právě v tomto období je důležité, abychom věnovali pozornost své psychohygieně  

a udržovali správnou rovnováhu mezi prací, rodinou a časem pro sebe. Práce je důležitou 

součástí našich životů, ale není jedinou. Zážitky, koníčky a vztahy s přáteli nám pomáhají 

udržet psychickou pohodu a radost ze života. 

 

Dobrých zpráv není nikdy dost, proto ani v období, kdy jich může být méně, nesmíme  

zapomínat, že třeba jen malým gestem můžeme někomu zlepšit náladu. Podpora kolegy, 

pomoc druhým nebo prostý úsměv mohou rozsvítit všední den. V tomto směru bych rád 

zmínil příběh jednoho z našich kolegů, který se po téměř roční nedobrovolné přestávce 

vrací zpět do práce. Jeho malá dcera bojuje s vážnou nemocí. Pro celou rodinu tato  

situace znamená obrovskou výzvu, která vyžaduje odvahu a odhodlání. Byl bych velmi 

rád, kdybychom jim dokázali společně pomoci v jejich nelehké situaci. Tento až neuvěřitelný 

příběh nám ukazuje, s jakými skutečnými problémy se někteří z nás musí potýkat. Více  

se dočtete na stranách 28–      29. 

  

Podzim možná přináší méně slunečních paprsků, ale je jen na nás, jaké světlo si do těchto 

dní přineseme my sami. Věřím, že společně zvládneme všechny výzvy a vytvoříme si  

vzájemně příjemné pracovní prostředí, kde budeme jeden druhému oporou. 

 

Děkuji za vaši podporu a přeji příjemné čtení i dny plné zdraví. 

 

                                                                                          

Milan Černý | 3VP 
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TÉMA

Součástí auditorského týmu jsem 
byl i já jako projektový vedoucí  
a poradce v oblasti SMT technologie. 
Moje působení v R&S Johor 
Bahru trvalo celkem 3 týdny, 
během kterých proběhl audit  
a v posledním týdnu také výpomoc 
z mé strany, aby se nastavila  
nápravná opatření k nalezeným  
odchylkám. Během auditu byly 
odhaleny pouze drobné problémy, 
zejména v oblasti nedostatečného 
ESD opatření ve výrobních prosto-
rech. Mezi další odchylky patřily 
např. nedostatečná identifikace 
skladových pozic ve skladu s THT 
součástkami nebo chybějící  
značení indirektních materiálů 
(např. pájecí dráty pro ruční pájení). 
 
Rád bych se dále krátce podělil  
i o zkušenosti s mimopracovním 
prostředím, protože už samotné 
setkání s odlišnou kulturou  
a podnebím bylo zajímavým  
zážitkem a zároveň příležitostí. 
Cesta začínala na letišti v Mnichově, 
odkud jsem využil přímý let  
do Singapuru. Díky tomu, že se  
letělo přes noc, 12,5 hodinový let 
rychle utekl. Ze singapurského  
letiště do Johor Bahru to pak bylo 

ptal malajsijských kolegů, zda jídlo 
bude pálit. Když jsem dostal odpo-
věď, že jídlo je „trochu“ pálivé, 
znamenalo to pro mě, že je to  
extrémně pálivé. Během pobytu  
v Malajsii jsem si také musel dávat 
pozor na kohoutkovou vodu  
a pouliční jídlo, protože obojí může 
pobyt dost „znepříjemnit“.  
 
V samotném městě Johor Bahru 
jsem očekával podmínky podobné 
evropským městům. Očekával 
jsem, že je možné se volně projít 
po městě, případně zajít do přírody. 
Hned první dny pobytu jsem  
pochopil, že se všichni po městě  
a po Malajsii přemisťují autem. 
Chodníky jsou často jen lokálně  
u obchodů a restaurací. Delší 
chůze po městě často není možná 
kvůli hlavním silnicím bez přechodů. 
I naši malajsijští kolegové doporu-
čovali vždy využít auto. O využití 
městské hromadné dopravy  
v podobě autobusů nebo vlaků 
jsem rychle přestal uvažovat,  
protože prakticky neexistují.  
Nejlépe fungovala služba Grab  
(v Evropě známá podobná služba 
Uber), pomocí které jsem během  
5 –10 minut našel řidiče, který mě 

PROJEKT LEDANG   
AUDIT NOVÉ SMT VÝROBY V ROHDE & SCHWARZ MALAJSIE 
V ČERVNU TOHOTO ROKU PROBĚHL INTERNÍ AUDIT ZAMĚŘENÝ NA NOVĚ  
VYBUDOVANÉ VÝROBNÍ PROCESY OSAZOVÁNÍ DESEK PLOŠNÝCH SPOJŮ  
V ROHDE & SCHWARZ V JOHOR BAHRU V MALAJSII. AUDITU SE ZÚČASTNILI  
ZÁSTUPCI KVALITY Z R&S MEMMINGEN (FABIAN UNGLERT, DANIEL WICHE)  
A ZE SINGAPURU (ALLAN D. PORTILLA).  

přibližně 40 km (hodinu cesty) 
autem. 
 
Prvním šokem pro mě bylo velké 
horko a vysoká vlhkost okolního 
vzduchu. Teplota se v Malajsii  
po celý rok pohybuje přes den 

kolem 35 °C a v noci kolem 28 °C. 
Proto je ve všech interiérech  
instalována klimatizace.  
Paradoxně je tak pro Evropana 
spíše často výzva, aby v některých 
místnostech „nezmrznul“ kvůli 
agresivně nastavené klimatizace. 
Mezi další výzvy patřila malajsijská 
kuchyně. Obecně jsou všechna 
jídla velmi pálivá. Vždy jsem se 

vzal, kam jsem potřeboval. Alter-
nativou pro mě bylo využití mezi-
národního řidičského průkazu  
a pronájmu auta. Po 3 týdnech 
sledování místního provozu jsem 
se ale řídit neodvážil. Na silnici je 
zcela běžné, že v jednom doprav-
ním pruhu vedle sebe jedou osobní 
automobil a motocykl. Zajímavostí 
je, že vozový park v Malajsii tvoří 
nejčastěji auta lokálních značek 
Perodua nebo Proton.  
 
Předpokládal jsem, že výzvou 
bude také počasí a časté deště, 
protože Malajsie patří mezi rovní-
kové státy s častými dešti. Malaj-
sijci obecně nepoužívají předpověď 
počasí, protože deště jsou nepřed- 
vídatelné. Často začalo rychle  
a intenzivně pršet a déšť potom 
zase za několik desítek minut  
přestal. Počasí je po celý rok velmi 
podobné. Díky poloze Malajsie na 
rovníku je východ a západ slunce 
vždy ve stejnou dobu kolem sedmé 
hodiny ráno a sedmé hodiny 
večer. Již po třech týdnech mi  
začaly chybět změny podnebí  
typické pro Evropu.  
 
Město Johor Bahru patří s cca  
850 tisíci obyvateli mezi největší 

města v Malajsii. Obyvatelé jsou 
často přistěhovalci z různých okol-
ních zemí. Proto jsem ve městě 
potkával různé národnosti, např.  
z Číny, Indie, Indonésie nebo  
Vietnamu. Potkat Evropana byla 
velmi výjimečná záležitost. Za celou 
dobu mého pobytu v Malajsii jsem 
jich napočítal přibližně deset.  
Je to dáno tím, že Johor Bahru  
je průmyslové město, nikoliv turistické. 
 
Před svým odletem zpět do Evropy 
jsem měl možnost krátce navštívit 
naše dvě pobočky Rohde & Schwarz 
v Singapuru. V jednom sídle probíhá 
vývoj a konstrukce našich přístrojů  
se zaměřením na lokální asijský 
trh. Ve druhém sídle je centrální 
sklad pro distribuci přístrojů po Asii  
a také zde působí odborníci  
na přípravu objednaných sestav  
přístrojů pro konkrétní zákazníky  
v Asii. Když shrnu zavedení nové 
SMT výroby v Malajsii, byl jsem  
překvapen, jak málo aktivních  
zakázek na nové SMT lince běží. 
Během týdne běžely maximálně tři 
nové zakázky, každá po cca 10–20 
požadovaných kusech. Proto bylo 
těžké technikům na lince poradit, 
jak by mohli svoji práci zefektivnit. 
Je vidět, že i v Malajsii se nyní  

potýkají s poklesem objednávek 
od našich zákazníků. V příštích 
měsících se ale plánuje přesun 
další výroby od externího dodava-
tele zpět do R&S, do Malajsie. 
Tím dojde také k většímu vytížení 
SMT linky. 
 
Martin Vlček | 3VBT1

R&S Singapore   

vedoucí závodu R&S Malajsie   

Jerry Ang 

 

Martin Vlček 3VB

Johor Bahru

Na fotografii zleva:  

technolog Azri 3JT  

vedoucí výroby Amyierul 3JM  

kvalitáři: 

Fabian Unglert 3M-Q  

Hakim 3J-Q  

Martin Vlček technolog 3VB

S T A L O  S E
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Dostali jsme se na shortlist  
významné marketingové soutěže 
Fénix Awards a to dokonce  
ve dvou kategoriích. První nominaci 
získal firemní časopis Novinky 
(kategorie magazín B2E)  
a netradiční skládačka na podporu 
veletrhu Ampér (kategorie  
brožura, ročenka a katalog). 
 
Fenix  Awards  už jedenáct let  
pomáhá vítězit těm nejlepším  
v Česku. Jedná se o prestižní  
byznys-marketingovou soutěž, 
která vznikla z potřeby fair play  
na českém trhu a je tu pro inovativní 
leadery a firmy, které posouvají  
firemní kulturu a značky  
do budoucnosti. 
 
Sama nominace je pro společnost 
Rohde & Schwarz velkým úspěchem 
a zároveň velkou motivací  
a příslibem do budoucna. 
 
Děkujeme redakční radě,  
autorům článků, grafickému 
studiu Design Liška a oddělení 
marketingu za dobrou reprezentaci 
naší Rohdiny. 
 
Gratulujeme! 
 
 

JSME                  ! NA SHORTLISTU

Redakce

SHORTLIST SOUTĚŽE FÉNIX AWARDS 
2024 
 
B2E MAGAZÍN 
  
Zaměstnanecký magazín Ranvej    
Boomerang Communication    
Aero Vodochody Aerospace 
 
Novinky – firemní magazín            
Design Liška                             
Rohde & Schwarz 
 
Magazín Lidl Paleta 
Corporate Publishing                
Lidl Česká republika 
 
Proud – časopis zaměstnanců skupiny ČEZ 
Boomerang Communication (DTP a grafické práce), obsah ČEZ 
ČEZ 
 
Arrevue 
Luova Publishing 
Arriva Transport ČR 
 
 

 
BROŽURA, ROČENKA A KATALOG 
 
Netradiční skládačka – Veletrh Amper 2024 
Marketing R&S + grafické studio Design Liška 
Rohde & Schwarz závod Vimperk 
 
Ročenka Alma Career Czechia 
Boomerang Communication 
Alma Career Czechia 
 
Brožura Leporelo CEETe 
obsah a kreativa: interní tým CEET, grafika: Vladimír Ochman 
VŠB-TUO Centrum energetických a environmentálních technologií 
 
Katalog k výstavě HR Giger „Metamorphoses“ 
Jana Vahalíková 
Alšova jihočeská galerie 
 
Nadace RSJ: Pomáháme myslet jinak 
interní 

Nadace RSJ 

Název projektu 
Přihlašovatel   
Zadavatel

Název projektu 
Přihlašovatel   
Zadavatel
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Celý tábor probíhala soutěž, 
během které děti navštívily 
všechny kontinenty krom  
Antarktidy. Poznávali jsme rozličné 
kultury, zvyky, tradice, ale  
i technické památky. A jaká  
dobrodružství nás na každém  
z kontinentů čekala? 
 
V Evropě jsme stavěli Eiffelovu 
věž, pekli si pizzu a podívali se  
do skotském pohoří Highlands. 
Zde jsme se účastnili známých 
Highlander games, na kterých 
jsme si v tradičních i netradičních 
disciplínách poměřili síly.  
 
Další den jsem se po stopách 
Aboridžinců přesunuli do Austrálie. 
Vyzkoušeli jsme si výtvarnou 
techniku tečkování, vysvětlili si 

CESTA KOLEM SVĚTA 
KDO Z NÁS SE NECHTĚL NĚKDY VYDAT NA CESTU KOLEM SVĚTA. MY JSME 
TAKOVOU CESTU NA PŘELOMU ČERVENCE A SRPNA PŘIPRAVILI PRO 49 DĚTÍ 
VE VĚKU 5 AŽ 14 LET NA TÁBOŘE V NOVÉM DVOŘE. 

10 11

princip bumerangu, poslechli si 
didgeridoo a seznámili se  
se zvířaty pro tuto zem typickými. 
Večer nás dokonce Aboridžinci 
navštívili a předvedli nám svůj 
domorodý tanec. 
 
Černý kontinet – Afrika – místo, 
na kterém nás čekal věhlasný 
závod Rallye Dakar. Abychom 
mohli závodit, museli jsme si  
nejprve postavit a vyzdobit  
závodní vůz, kterým jsme  
následně projížděli závodní trať. 
Večer jsme si u táboráku upekli 
africké fufu.  
 
Přes Atlantický oceán jsme  
ve středu přeletěli do Ameriky. 
Celý den nás provázely příběhy 
různých kmenů Indiánů.  

Na výletě v Hořicích na Šumavě 
jsme potkali Apačky a Oldu  
Šetrných. Divadelní představení 
nás doslova zatáhlo do děje  
a mnozí jsme si vezli domu krom 
zážitku i bláto na ponožkách. 
Večer nás navštívil pravý  
jihoamerický Indián Christian 
Nedeff da Sylva, který nás  

seznámil s brazilskými pohádko-
vými postavami. U táboráku jsme 
měli soutěž v indiánských tancích, 
které jsme si během dne připravili. 
Pekli jsme špekáčky a zpívali  
za doprovodu kytary. 
 
S Latinskou Amerikou jsme se 

rozloučili plavbou po jezeře  
Titicaca. Na námi postaveném 
voru jsme v jezeře museli vylovit 
informaci, kam se budeme  
přesouvat dál. Tentokrát nás  
čekala cesta do Asie. Naším  
dalším cílem bylo přeletět  
horkovzdušným balónem  

nejvyšší horu světa, postavit  
nejvyšší budovu světa a zároveň se 
seznámit z různými kulturami této 
části planety. Postavili jsme zde 
také vesmírnou raketu a tu následně 
vystřelili objevovat vzdálené světy. 
Během dne nás navštívili hosté  
z Japonska, Číny, Saudské Arábie  
a Indové nám nabídli lahodný čaj. 
 
Celotáborovou soutěž jsme  
zakončili v Xapatanu, kde jsme 
museli zúročit nově získané  
vědomosti i zkušenosti. Večer nás 
čekal dort a tradiční diskotéka. 
 
Cestu kolem světa jsme si všichni 
náramně užili a již nyní začínáme 
plánovat, kam se vydáme příští rok.   
 
Monika Kotherová  | 3VPK

T É M A
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MLADÝ KOUMÁK .........................................NA VESMÍRNÉ MISI

KONCEM SRPNA SE DĚTI Z KROUŽKU MLADÝ KOUMÁK VYDALY NA PALUBĚ LODI ENTERPRISE MIMO 
NAŠI SLUNEČNÍ SOUSTAVU NA PRŮZKUM CIZÍCH PLANET V RÁMCI FIREMNÍHO PŘÍMĚSTSKÉHO TÁBORA 
VESMÍRNÍ CESTOVATELÉ. POD VEDENÍM KOMANDÉRŮ MARTINY BRETTSCHNEIDEROVÉ, IVANA KOULY  
A ONDŘEJE DVOŘÁKA JE ČEKAL VÝCVIK PRAVÝCH VESMÍRNÝCH PRŮZKUMNÍKŮ.

12 13

Na konci týdne každý účastník obdržel certifikát  

o absolvování výcviku vesmírného cestovatele, podle 

zásluh byl povýšen do přidělené hodnosti a odnesl 

si vlastní model lodi Enterprise a průkazku cestovatele. 

Věříme, že se všem naše společná týdenní pouť  

vesmírem líbila a příští rok se budeme těšit na další 

dobrodružství. 

 
 
Ondřej Dvořák  | 3VBP

Děti se pomocí programovatelné platformy MicroBit  

a malého robotického vozítka Maqueen naučily  

pracovat s počítačovými kódy a příkazy a mohly  

si tak vyzkoušet práci programátorů. Při výpravách  

na cizí planety jsme nezapomněli na sběr vodních 

vzorků pro následnou expertízu a díky mikroskopům  

se zabudovanými LCD displeji jsme tak mohli nahléd-

nout do buněčného světa a vidět mikroorganismy  

a prvoky. Na další zastávce při naší pouti vesmírem 

jsme zas mohli vyzkoušet vodní generátory, které jsme 

předtím vlastnoručně sestavili a procvičili si tak svou 

motoriku a práci s vrtačkou. 

 

Během výcviku přežití v přírodě si koumáci vyzkoušeli, 

jak obtížné může být rozdělání táboráku bez zapalovače 

nebo sirek, aby si mohli ohřát polévku a buřty. Také 

jsme se naučili, jak poskytnout první pomoc, pokud 

natrefíme na zraněného. Nechybělo koupání v Teplé  

Vltavě, návštěva muzea lehkého opevnění a vycházka 

na rozhlednu uprostřed Soumarského rašeliniště. 

 

Nedílnou součástí byla i návštěva firmy  

Rohde & Schwarz Vimperk a nahlédnutí do toho,  

jak to vypadá, když se robotika aplikuje v praxi. Exkurze 

nás zavedla na několik pracovišť, kde robotická ramena 

manipulují s materiály nebo dokonce samy obsluhují 

měřicí adaptéry. Zábavným zakončením prohlídky byla 

zastávka v robotické laboratoři, kde nám Tibor Krejčí 

připravil malou úlohu, kdy jsme museli pomocí další  

robotické ruky přenést tranzistor na sestavu. 
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Z NESPOČTU LOKÁLNÍCH I MEZINÁRODNÍCH VÝZKUMŮ SE PROFILUJÍ KLÍČOVÉ TRENDY V OBLASTI 
STRAVOVÁNÍ: PŘÍRODNÍ POTRAVINY MÍSTO ZPRACOVANÝCH, PREVENTIVNÍ STRAVOVÁNÍ PODPORUJÍCÍ 
DLOUHODOBÉ ZDRAVÍ SPOTŘEBITELŮ, EKONOMICKÉ STRAVOVÁNÍ – CENOVĚ DOSTUPNÉ POTRAVINY, 
VÍCE BÍLKOVIN A VÍCE MASA, FUNKČNÍ POTRAVINY OBOHACENÉ O PROBIOTIKA, VITAMÍNY NEBO  
MINERÁLY, STRAVOVÁNÍ BEZ CUKRU NEBO UMĚLÝCH SLADIDEL, MULTIKULTURNÍ JÍDLA ZNAMENAJÍCÍ 
OBOHACOVÁNÍ TRADIČNÍ KUCHYNĚ O CIZOKRAJNÁ JÍDLA A HOLISTICKÉ STRAVOVÁNÍ, KTERÉ NENÍ 
JENOM O KONZUMACI JÍDLA, ALE ZAHRNUJE I SPOKOJENOU MYSL, ZDRAVÉ TĚLO A PLANETU.

TRENDEM  
PRO BUDOUCNOST  
JE HOLISTICKÉ  
STRAVOVÁNÍ

Zajímá nás, jak na tyto trendy reaguje 

společnost Aramark, která již více 

než 30 let zajišťuje firemní stravování 

pro náš závod ve Vimperku. O krátký 

rozhovor jsme požádali ředitele  

oddělení nákupu Martina Maxu. 

 

Společnost Aramark patří mezi 

nejdůvěryhodnější poskytovatele 

služeb v České republice, který 

se prezentuje jako systematický 

inovátor a zlepšovatel v oboru  

gastronomie. Jak reagujete  

na současné a budoucí trendy  

v oblasti stravování?  

Naše firemní vize a strategie vychází  

z přesvědčení, že zdravé jídlo a zdraví 

lidé nemohou existovat na nemocné 

planetě. Jednoduchá a srozumitelná 

udržitelnost a wellbeing našich záka-

zníků i vlastních lidí jsou pro nás  

klíčové. Víme, že nejlepší jídlo může 

vzniknout jedině z kvalitních surovin  

od poctivých producentů, a musí 

být připravené podle vyladěných  

receptur s tou nejlepší technikou. To 

vše má Aramark k dispozici a samo-

zřejmě vše vylaďujeme v rámci svě-

tových i lokálních trendů v oblasti 

stravování. Disponujeme týmem  

odborníků s dlouholetými zkuše-

nostmi, kteří se věnují vývoji nových 

konceptů. A tím, že patříme do ro-

diny velké celosvětové společnosti 

se 250 tisíci zaměstnanců, také sdí-

líme unikátní know- how s našimi 

kolegy z Německa, Španělska, Belgie, 

Velké Británie i Spojených států. 

 

Můžete nám říci, jaké konkrétní 

kroky podnikáte v oblasti firem-

ního stravování v České republice  

a konkrétně v regionu jižních 

Čech, na Vimpersku?  

Naše jídla i polévky vaříme poctivě 

od základu. Cestu k dobrému  

výsledku si nezkracujeme žádnými 

náhražkami. Vaříme podle vlastních 

ozkoušených receptur. Upřednost-

ňujeme nákup surovin od lokálních  

dodavatelů. Například brambory  

v našich restauracích pochází vý-

hradně z České republiky – z Beskyd  

a z Vysočiny. Stejně tak vepřové  

a hovězí maso. A třeba zvěřinové 

maso odebíráme od rodinné firmy 

pana Kopačky z Petrovic u Sušice. 

 

V naší firemní restauraci ve Vimperku 

připravujete 4 hlavní jídla, polévky, 

saláty různých druhů a k tomu  

nápoje zdarma. Pro zaměstnance, 

kteří pracují ve směnném provozu, 

jsou připraveny večeře a snídaně  

formou švédských stolů. Na zvyšu-

jící se kvalitě a pestrosti jídel  

a nabídce služeb je vidět, že aktivně 

pracujete se zpětnou vazbou našich 

zaměstnanců.  

 

Rádi bychom se zeptali, jaké 

kroky podnikáte v našem  

regionu s cílem nabídnout našim 

zaměstnancům čerstvé potra-

viny a lokální suroviny? Kde  

vidíte největší posun nebo  

(zlepšení) v naší spolupráci? 

Již čtvrtým rokem pracujeme  

na našem vlajkovém konceptu 

Cesta na talíř. Jde o to, že nakupu-

jeme čerstvé dozrálé lokální suroviny 

od českých farmářů a pěstitelů, 

které se na stůl našich hostů dosta-

nou maximálně 72 hodin po sklizni. 

Tím nejenže podporujeme místní 

ekonomiku a české zemědělce, ale 

také snižujeme ekologickou stopu 

potravin a snad i přispíváme k větší 

informovanosti veřejnosti o výhodách 

lokálního a sezónního stravování.  

Do projektu jsme přizvali dodava-

tele, kteří podnikají s respektem  

k přírodě, dávají do své práce po-

třebnou lásku i nadšení. Pravidelně 

je navštěvujeme a zajímáme se o to, 

jak se jim daří. Pracujeme na tom, 

aby naše partnerství s nimi bylo  

postavené na pevných základech. 

Někde máme dokonce svá vlastní 

vyhrazená pole, kde pro nás farmáři 

pěstují saláty, květáky nebo dýně. 

Chceme přesně vědět, co našim 

hostům servírujeme na talíř. I proto 

jsme uzavřeli memorandum o spolu-

práci s Ovocnářskou unií ČR  

a Zelinářskou unií Čech a Moravy  

s důrazem na značku Ovoce a zele-

nina s rodokmenem. Veškeré  

informace o projektu Cesta na talíř, 

reportáže od našich dodavatelů,  

zajímavosti, novinky i recepty na doma 

najdou zájemci na doprovodném  

portálu www.cestanatalir.cz. 

 

Děkujeme za rozhovor. 

Redakce 

14 13

Aramark , Martin Maxa, ředitel nákupu 
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Čtvrtek tradičně patřil technic-
kým specialistům a jejich  
ukázkám práce v oddělení technické 
podpory (3VT). Studenti tak získali 
komplexní představu o tom, jaká 
je každodenní práce elektroin-
ženýra v Rohde & Schwarz. 
Večer jsme pak společně nefor-
málně zakončili na večeři  
a bowlingu, kde nechyběl prostor 
pro setkání s našimi specialisty. 
 
Poslední den, pátek, otestoval 
znalosti nabyté během celého 
týdne. Studenti se rozdělili  
do týmů a pod vedením našich 
kolegů sestavovali osciloskopy 
RTM 3000, které nyní zamíří  
na univerzity, kde budou sloužit 
při výuce a výzkumu. 
 
Pozitivní ohlasy, které jsme  
na závěr obdrželi, nám potvrdily, 
že E-camp je skvělou příležitostí 
pro studenty nejen k rozvoji jejich 

Letošní ročník přilákal studenty  
z předních českých univerzit: 
ČVUT, ZČU a VUT. Přijeli ale 
také zástupci našich blízkých  
sousedů ze Slovenska. Všichni  
od prvního dne prokázali nadšení 
pro techniku a zvědavost. Po ne-
dělním příjezdu do Vimperku  
čekalo studenty krátké seznámení 
a v pondělí začal odborný a nabitý 
program přímo ve firmě. 
 
V pondělí proběhla detailní  
prohlídka našich klíčových  
oddělení. Studenti měli možnost 
nahlédnout do zákulisí vývoje  
a výroby našich nejmodernějších 
přístrojů a seznámit se s procesy, 
které výrobu této techniky zajišťují. 
Úterý bylo zasvěceno praktickým 
úkolům a soutěžím – výroba kabelů, 
testování výrobků pomocí auto-
matické optické inspekce a další 
výzvy, které prověřily nabyté vyso-
koškolské dovednosti. 
 
Jedním z vrcholů E-campu  
byl tradiční středeční výlet  
do sesterského závodu  
Rohde & Schwarz v Teisnachu, 
následovaný výstupem na Velký 
Javor, kde studenti viděli krásnou 
šumavskou krajinu a zároveň  
měřili vysílané a přijímané signály  
z místních antén s vojenským  
využitím. 

technických znalostí, ale  
i k budování vztahů a motivaci  
k dalšímu studiu a kariéře v oblasti 
elektrotechniky. 
 
Děkujeme všem kolegům,  
kteří nám pomáhají ve studentech 
vzbuzovat nadšení, a těšíme se,  
že se s některými studenty  
v budoucnu setkáme třeba i jako  
s kolegy v Rohde & Schwarz! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dominik Klement | 3VPK

E-CAMP 2024 JE ZA NÁMI. I LETOS PŘINESL STUDENTŮM TECHNICKÝCH  
VYSOKÝCH ŠKOL JEDINEČNOU PŘÍLEŽITOST PONOŘIT SE DO SVĚTA MODERNÍ 
ELEKTROTECHNIKY A TECHNOLOGIÍ. BĚHEM ŠESTI DNŮ (OD 1. DO 6. ZÁŘÍ) JSME 
SE STALI DOMOVEM PRO 20 BUDOUCÍCH INŽENÝRŮ A INŽENÝREK, KTEŘÍ ZDE 
MOHLI NEJEN ZÍSKAT PRAKTICKÉ ZKUŠENOSTI, ALE I NAČERPAT INSPIRACI  
PRO SVOU BUDOUCÍ KARIÉRU. 

VYSOKOŠKOLÁCI NA ZKUŠENÉ V ROHDE & SCHWARZ VIMPERK 

Těšíme se  
na další ročníky!

Výstup na Velký Javor 

Měření signálů na vrcholu V. Javoru 

Tým studentů s bezpečnostními skenery 

E-camp ve firmě Rohde & Schwarz

1.9
.- 6
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Tento rok jsem se posunul z role 
pozorovatele do role mentora. 
Měl jsem na starost čtyřčlenný 
tým s kódovým označením L3 – 
složený ze tří budoucích vysoko-
školáků a jednoho středoškoláka. 
Rozhodl jsem se, že budu aktivní 
součástí soutěže a zapojím se naplno. 
 
Hned na úvod jsem dostal staveb-
nici vlastního kyslíkového přístroje, 
který jsme museli pravidelně do-
bíjet, abychom mohli „dýchat“  
na misích mimo naši základnu.  
S plně nabitým kyslíkovým gene-
rátorem a s přijímačem nouzo-
vého signálu v ruce jsem vyrazil 
na svou první misi. Prohledávali 
jsme okolí tábora, abychom  
nalezli trosky zříceného raketo-
plánu. Na Marsu panovalo doslova 
pekelné vedro, a tak jsme se při 
hledání ztracených dílů komuni-

elektřiny a celou 
operaci oživení  
komunikátoru  
a navázání spojení 
značně kompliko-
valo. Například 
můj tým řešil 
problém se zkra-
tem v koncovém 
stupni vysílače  

až do pozdních odpoledních 
hodin. Nakonec jsme vše zvládli  
a večerní posezení u ohně, s pivem 
a ešusem guláše, bylo zaslouženou 
odměnou. Někteří odvážlivci  
si dokonce znovu dopřáli koupání 
ve Vltavě. 
 
Závěrečný den přinesl vrchol 
celé akce – misi navázání spojení 
s pozemskou základnou a dekó-
dování šifry, která ukrývala  
souřadnice záchranného modulu. 
Přestože večer vše fungovalo  
perfektně, ne každý tým dokázal 
hned na první pokus zaměřit  
vysílání a přijmout šifru. Můj tým 
byl ale po včerejších problémech 
dobře proškolený a podařilo  
se mu zaměřit vysílání a přijmout 
šifru hned na první pokus. Následné 
dekódování bylo hodně náročné  
a první nejnáročnější verzi šifry  
se nepodařilo dešifrovat nikomu. 

TÉMA ROHDE & SCHWARZ  NOVINKY 3/2024

FEL CAMP.....................MISE NA MARS 2024  
 
MÁTE RÁDI DOBRODRUŽSTVÍ, SOUTĚŽIVÉHO DUCHA, TROŠKU 
ADRENALINU A SPOUSTU ZÁBAVY? POKUD ANO, PAK BYSTE SE 
JISTĚ BAVILI NA LETOŠNÍM FEL CAMPU, KTERÝ NESL NÁZEV MISE 
NA MARS 2024. JAKO TECHNICKÝ NADŠENEC JSEM SE NA TUTO 
AKCI DLOUHO TĚŠIL – A FEL OPĚT NEZKLAMAL. 
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kačního zařízení pořádně zapotili. 
Večer jsme si proto s chutí do-
přáli osvěžení ve Vltavě, i když 
voda byla „brčálově“ zelená. 
Druhý den byl ve znamení pájení 
a sestavování vysílaček, které 
nám umožnily komunikaci  
s pozemskou základnou. O energii 
se postaraly tři solární panely  
s výkonem kolem 2,2 kW, což  
na marťanské podmínky nebylo 
vůbec málo. Každý tým měl své 
úkoly – jedni se starali o vodu  
a potraviny, jiní o energii a dřevo 
na oheň. 
 
Na naladění vysílaček jsme  
používali měřící přístroje značky 
Rohde & Schwarz, ovšem jejich 
energetické nároky způsobily na 
naší kosmické základně energe-
tickou krizi. V průběhu dne navíc 
začalo pršet, což omezilo dodávky 

 
Druhá verze šifry už byla o poznání 
jednodušší. Dvěma týmům  
se podařilo doplnit informaci  
o chybějící referenčních bodech 
do zprávy z předchozího vysílání 
a mohly vyrazit na cestu. Náš 
tým se sice vydal na cestu jako 

druhý, ale naši soupeři udělali 
chybu při dešifrování, a tak jsme 
dorazili na místo dopadu nouzo-
vého modulu ještě před nimi.  
Sestavení návratové rakety a její 
naplnění palivem už byla spíše 
formalita. 
 
Nakonec jsme vzlétli zpět k zemi  
v obláčcích červeného kouře  
a za doprovodu fanfár. Možná  
se to zdá jako hra pro děti,  
ale pro mě to byl splněný sen – stát 
se na chvíli kosmonautem. Mise  
na Mars byla úspěšně dokončena  
a já už se těším na to, co si FEL  
připraví na příští ročník. 
 
Ivan Koula  | 3VTE1

Výzvy a úkoly studentů na FEL Campu

Ivan Koula reprezentuje R&S Vimperk  

na FEL Campu
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BUDOVÁNÍ NOVÉ EXPEDICE  
VE VIMPERKU 

JEDNA Z NEJVĚTŠÍCH ZMĚN V RÁMCI PROJEKTU WERKSTRENNUNG A ODDĚLENÍ 3VS SE TÝKÁ  
STŘEDISKA EXPEDICE. KROMĚ VÝSTAVBY NOVÉHO EXPEDIČNÍHO SKLADU NA HALE M3_1 PROBÍHAJÍ  
POTŘEBNÉ ÚPRAVY V SAP TAK, ABYCHOM MOHLI ZAVÉST STANDARDNÍ PROCESY. SPOLU S TÍM DOŠLO 
TAKÉ K ORGANIZAČNÍM ZMĚNÁM V RÁMCI STŘEDISKA, TZN. ROZDĚLENÍ NA TŘI TÝMY – EXPEDICE, 
MEZIZÁVODNÍ TRANSPORT A EXPORT, KTERÉ PŘEDSTAVÍME V DALŠÍCH VYDÁNÍCH NOVINEK.

RFID 
 
. Standardní dodavatel technologie (RFID Konsortium) 
. 3 brány RFID (Varianta z 3M, v každém LKW-tunelu)  
. Začátkem srpna testován RFID proces – tisk etiket,  
   skenování pomocí RFID bran, kontrola dat v SAP. 
 
 

PERSONÁL 
 
. Současní zaměstnanci zaškoleni 
. Pravidelný kontakt a výměna s 3M 
. Podpora 3CS 
. Nábor a zapracování zaměstnanců podle plánu 
 
 
Jana Homolková | 3VS

HALA M3 / EXPEDICE – 1075 m2  

LAYOUT/TECHNIKA 
 
. Vybavení haly včetně regálů, vybudování pracovišť 
. Provedení kolaudace stavebním úřadem (09/2024) 
. Instalace aktivní protipožární ochrany  
. Dodání a zprovoznění skladové techniky  
. Příprava a vybavení pracovišť 
. Instalace bezpečnostních prvků (podlahové značení,  
   výstražné značky, …) 
 

PROCES 
 
. Proces expedice zásilek naprogramován, otestován  
   a zaveden 
. DTM (digital transport management)  
. Hardware ve skladu (bezdrátové nebo prstové skenery,  
   tiskárny…) 
. Zavedení nového systému skladového hospodářství 
. Rozhraní 4170 a DTM otestováno 
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automatická kompletace (lisování, šroubování,  
nanášení teplovodivé pasty), automatická komple-
tace chladiče FPGA a závěrečné testování. 
Všechna tato pracoviště jsou plně automati-
zovaná a pro celkovou obsluhu jsou potřeba 
jen dva pracovníci na směnu. Takto zkompleto-
vanou sestavu pak pouze „předáme přes uličku“ 
na linku koncové montáže QPS v dikci 3VE.  
 
KVALITNÍ ZAŠKOLENÍ A PŘEVZETÍ KNOW-HOW 
Hlavní výzvou pro oddělení 3VBP je v tuto chvíli 
kvalitní zaškolení a převzetí know-how z oblasti 
robotiky a automatizace, protože se jedná o zcela 
nové činnosti, procesy a zařízení, které budeme 
mít na starosti. Velký kus práce a odpovědnosti 
leží i na oddělení 3VTD-R, které zajišťuje kompletní 
převoz jednotlivých robotických buněk a jejich 
oživení zde ve Vimperku.  V době vzniku tohoto 
článku se připravujeme na převzetí přípravných 
pracovišť a první robotické buňky z Teisnachu. 
Zda bude následovat transfer další buňky (celkem 
jsou v Teisnachu čtyři) nebo se rozhodneme 
upřednostnit transfer koncové výroby, není v tuto 
chvíli ještě jasné. Každopádně doufám, že až  
půjdete po přečtení tohoto článku přes halu M3 
1NP, uvidíte už minimálně část této automatizo-
vané výroby „v akci“ ve Vimperku.  
 

Zdeněk Konárek | 3VB 

 

Pro takovýto typ výroby ovšem Teisnach potře-
buje výrobní plochu a tu lze zajistit pouze přesu-
nem stávající výroby do jiných závodů. Tím se 
dostáváme k našemu projektu převzetí výroby 
bezpečnostních scannerů a testerů  
automobilové senzoriky QPS, QAT, QAR  
do Vimperka. Všechna tato zařízení pracují 
na principu detekce/lokace objektů pomocí 
elektromagnetických vln v mikrovlnném 
spektru. Hlavním tahounem na současném trhu 
je právě systém QPS. Ve zkratce se jedná  
o zařízení používané na letištích při bezpečnost-
ních kontrolách či veřejných akcích s rizikovým 
potenciálem. Zařízení je schopné detekovat  
potenciálně nebezpečné předměty v oblečení 
nebo jinak skryté na těle. 
 
OSAZUJEME, KOMPLETUJEME A TESTUJEME 
V současné době zde na oddělení 3VB osazujeme, 
kompletujeme a testujeme kompletní portfolio  
el. sestav pro systém QPS, zejména však  
objemově tu nejzajímavější – Cluster Digital.  
Díky aktuálně zvýšené poptávce především  
na evropských a amerických letištích dodáváme 
těchto sestav do Teisnachu téměř 4000 měsíčně. 
Takto velkosériová výroba samozřejmě přímo  
vybízí k automatizaci, a proto i v Teisnachu je 
zpracování této sestavy realizováno z velké části 
pomocí robotických buněk. Hovoříme o tzv. klastr 

montáži, při které dochází k zalisování plastových 
radomů (radom je v tomto případě malý plastový 
váleček z UV stabilního materiálu, který umožňuje 
pod ním umístěné anténě vysílat nebo přijímat 
elektromagnetické vlny – tedy právě ty vlny, které 
se odrážejí od skenovaných předmětů), dále pak 
zašroubování deklu a chladiče FPGA a elektric-
kému testu. Takto zkompletovaná a otestovaná 
sestava je pak základním vstupním materiálem 
pro koncovou montáž  i pro stavbu samotného 
panelu QPS. 
 
KLASTR MONTÁŽ A KONCOVÁ VÝROBA 
V Teisnachu je tedy celkový proces rozdělen  
na dva samostatné celky – klastr montáž a samot-
nou koncovou výrobu. Proto jsme se rozhodli 
projekt NAQ rozdělit zde ve Vimperku na dvě 
„organizační“ jednotky. Tedy klastr montáž 
přiřadit za zkušebnu 3VBP, kde bude komple-
tace sestavy Cluster Digital plynule navazovat 
na robotické zkoušení, které zde realizujeme 
již dnes. Následná koncová montáž připadne 
logicky pod oddělní 3VE (nově vzniklé  
středisko 3VE6). Tento transfer nám umožní 
poskládat celý hodnotový tok v optimálním 
layoutu na jednu halu, zkrátit průběhové časy  
a zmenšit zásoby rozpracované výroby. Konečný 
set-up 3VBP na hale M3 1NP by měl tedy vypadat 
následovně: robotické měření osazené sestavy, 

NOVÉ SMĚŘOVÁNÍ VÝROBY  
BEZPEČNOSTNÍCH  
SCANNERŮ QPS 

................................................. 

VÝSLEDKEM ROZHODNUTÍ MANAGEMENTU UB3 O STRATEGIÍCH JEDNOTLIVÝCH ZÁVODŮ JE I PRÁVĚ  
PROBÍHAJÍCÍ PROJEKT NAQ (NEUE AUSRICHTUNG QPS FERTIGUNG = NOVÉ SMĚŘOVÁNÍ VÝROBY  
BEZPEČNOSTNÍCH SCANNERŮ QPS).  
 
ZÁVOD V TEISNACHU SE JIŽ NYNÍ ZAMĚŘUJE ZEJMÉNA NA STAVBU A UVOLŇOVÁNÍ ZAKÁZEK SYSTÉMO-
VÉHO/PROJEKTOVÉHO CHARAKTERU (KOMPLEXNÍ VÝSTAVBA RADIOKOMUNIKAČNÍCH, VYSÍLACÍCH  
A VOJENSKÝCH SYSTÉMŮ). JEDNÁ SE O ZCELA ODLIŠNÝ SEGMENT, NEŽ JE TRADIČNÍ VÝROBA KUSOVÉ 
MĚŘÍCÍ TECHNIKY VE VIMPERKU (TZV. BOX BUSINESS). TOTO ZAMĚŘENÍ ZÁVODU V TEISNACHU  
V BUDOUCNU JEŠTĚ ZESÍLÍ. ................................. 



UMĚLÉ INTELIGENCE 
UMĚLÁ INTELIGENCE (AI PRO MNOHÉ PŘEDSTAVUJE BUDOUCNOST 
INFORMATIKY, BYZNYSU I KAŽDODENNÍHO ŽIVOTA. NEUSTÁLE SE 
ROZŠIŘUJE DO VÍCE A VÍCE OBORŮ.
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A

Umělá inteligence je postavena na datech.  
Na skutečně velkém množství dat. Obecně proto 
platí, že čím více dat bude mít k dispozici, tím 
bude její funkcionalita, a s tím i využití, lepší  
a efektivnější.  
 
AI trendy v roce 2024 plynule navazují na přede-
šlý rok, který se nesl ve znamení integrace chat-
botů do zákaznické péče či komunikace s klienty, 
autonomních aut, efektivní analýzy dat, práce s 
big data včetně snižování času a množství dat potřeb-
ných pro učení. 
 
 
 
Změní se tedy v podstatě úplně všechno, způsob 
jakým pracujeme, jak žijeme, jak prožíváme svět, 
jak komunikujeme s lidmi i pracujeme s daty. 
A protože v celém koncernu společnosti  
Rohde & Schwarz jsou inovace naší DNA, jsme 
průkopníky i v oblasti AI. Společnost Rohde & Schwarz 
měla ve 2. čtvrtletí 2024 deset patentů v oblasti 
umělé inteligence.  
 
K tomu společnost Rohde & Schwarz GmbH & Co KG 
podala další patenty na systém umožňující vzdálené 
ovládání měřicího přístroje prostřednictvím lokálního 

softwaru pro zasílání rychlých zpráv, systém  
pro emulaci radiofrekvenčních kanálů pomocí 
více emulačních zařízení, metodu vyhodnocování 
log-souborů seskupováním podobných souborů, 
proces generování syntetických RF obrazů  
pro strojové učení pomocí 3D modelu těla a metodu 
nastavení umělé inteligence v komunikačním  
systému se základnovou stanicí a uživatelskými 
zařízeními. 
 
Jsme rádi, že můžeme pomáhat při tvorbě  
budoucnosti. 
 
„M a ke  i d e a s  r e a l “  
 

Redakce 

 

FENOMÉN 

AI bude mít již brzy vliv na všechny vědní obory  
i oblasti lidské aktivity. Očekává se proto přechod  
na inteligentní zemědělství i potravinářské systémy,  
jejichž smyslem je snížení plýtvání jídlem.  
 
Dojde také k určitému přerozdělení třídních vrstev  
společnosti, kdy se do středu zájmu dostanou osoby  
disponující kritickým či inovativním myšlením.

24 25
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ZHRUBA NA ZAČÁTKU TOHOTO ROKU SE ZAČAL ŘEŠIT TRANSFER VÝROBY FILTRŮ HPF4100  
Z MEMMINGENU DO VIMPERKA. POD ZKRATKOU HPF SE SKRÝVAJÍ SLOVA „HIGH POWER FILTER“. 
TENTO FILTR JE URČEN DO KOMUNIKAČNÍCH SYSTÉMŮ SK4105 A S4110, KTERÉ PATŘÍ DO RODINY 
BLOS (BEYOND LINE OF SIGHT) KOMUNIKAČNÍCH SYSTÉMŮ. 

HP = HIGH POWER 

Tyto systémy jsou určeny ke komunikaci všude 
tam, kde není mezi vysílačem a přijímačem přímá 
viditelnost. Při dostatečném výkonu jsou schopny 
přenášet komunikaci mezi jakýmikoli dvěma místy 
na zeměkouli. 
 
To je umožněno použitím nízkých frekvencí  
(tento filtr pracuje do 30 MHz), které vlnovou  
délkou spadají do pásma krátkých vln.  
Tyto vlny se odrážejí v ionosféře a tím umožnují  

komunikaci bez přímé viditelnosti. 
 
Filtr HPF4100 je pasivní, což znamená, že sám  
signál nezesiluje. Je ale velmi žádané, aby  
při průchodu signál co nejméně zeslaboval. První 
dvě slova názvu „High Power“ naznačují, že filtr 
zvládne přenášet skutečně velký výkon, v tomto 
případě až 1,5 kW. 
 
Filtr v sobě má dvě stejné desky a na každé z nich 

Přijímač

je osm oddílů, přičemž každý z těchto oddílů  
je určený pro filtrování jiných frekvencí. Co se 
týče výroby, nejzajímavější je nastavení všech  
šestnácti oddílů, které se provádí ručně  
roztahováním a stlačováním závitů vzduchových 
cívek, případně změnou jejich polohy vůči jiným 
součástkám na desce. Naučit se, co která cívka  
ovlivňuje, vyžaduje dlouhé hodiny práce  
a nabírání zkušeností. Ze začátku nám s nastave-
ním a získáváním zkušeností též velmi pomáhali 

vývojáři tohoto produktu z Berlína.  
 
Nové pro nás ve výrobě je také to, že po nasta-
vení se filtr zkouší na plný výkon a vzhledem  
k povaze přístroje může tento výkon být nebez-
pečný. Všichni zkušební technici nové linky tudíž 
museli absolvovat školení o škodlivých účincích 
elektromagnetického záření. 
 
Václav Hackl  | 3VE3 

30 MHz

Vysílač
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Velmi si vážíme jakékoliv podpory a předem vám všem ze srdce děkujeme. Na podestě  

nad recepcí naší firmy vedle HR kiosku je připravena kasička, kam můžete vkládat dary  

do 10. 12. 2024.  Následně společnost Rohde & Schwarz vybranou částku zdvojnásobí. 

Milé kolegyně,  
                   milí kolegové, 
 
každý z nás zažil v životě chvíle, kdy se zdánlivě běžné dny 
změnily v těžkou zkoušku. Náš kolega pan Tomáš Kočovský 

a jeho rodina nyní čelí právě takovému období. Jejich krásná 
dcerka Ellinka, která se narodila 13. ledna 2023, byla  

až do půl roku veselá a plná života. Už ve třech měsících  

se převalovala na bříško a začala říkat první slůvka, což byly 

pro její rodiče nezapomenutelné okamžiky. 

 

V létě loňského roku se ale začaly objevovat  
signály, že s Ellinčiným zdravím není něco v pořádku. 

Častý pláč, noční buzení a později i problémy s hybností dolních 

končetin byly předzvěstí těžké diagnózy, kterou by si nikdo  

z nás nedokázal ani představit.  

 

Rodině se navždy vryl do paměti 8. srpen 2023,  
kdy lékaři diagnostikovali Ellince nádor na míše.  

Rodina musela okamžitě jednat – následovaly  

operace, chemoterapie a dlouhé týdny strávené v nemocnici. 

 

Dnes, navzdory všem těžkostem, je Ellinka zpět doma. Její 

nádor se podařilo zmenšit, avšak stále vyžaduje intenzivní 

léčbu. Musí dodržovat přísnou antibakteriální dietu, nesmí  

do kolektivu a denně dostává injekci na srážlivost krve. Každý 
týden podstupuje udržovací chemoterapii, která bude 
znamenat minimálně 70 zákroků v průběhu jednoho roku. 

 

Ellinka je skutečná bojovnice, a to i díky neustálé podpoře 

svých rodičů. Každý den čelí náročným procedurám, přesto 

zůstává plná optimismu a radosti ze života. V této fázi léčby  

nezbývá než věřit, že se nádor podaří zastavit a už se nikdy  

nevrátí. Jak to nakonec dopadne, nikdo nedokáže s jistotou 

říci. Její rodiče pevně věří, že jednoho dne udělá další 
krůčky, a my všichni doufáme, že ten den přijde co nejdříve. 

 

Tímto bychom vás chtěli vyzvat k pomoci – společně máme 

šanci udělat pro Ellinku obrovský krok vpřed. Každý příspěvek 

na speciální léčebné procedury a chemoterapii může mít zásadní 

dopad na její šanci pokračovat v léčbě a podpořit její cestu  

k uzdravení. Pomozte nám dát Ellince naději na lepší zítřky! 
 

Každý dar, ať už velký nebo malý, pro ni znamená šanci 
na lepší budoucnost.  
 
Redakce

POMOC , KTERÁ MŮŽE ZMĚNIT ŽIVOT

Ukažme tedy sílu našeho týmu a nenechme kolegu  
Tomáše Kočovského a jeho nejbližší, aby v tom byli sami.



Z DŮVODU UVOLNĚNÍ KAPACITY A VÝROBNÍCH PLOCH PRO DALŠÍ PLÁNOVANÉ PROJEKTY  
V TEISNACHU BYLO NA ZAČÁTKU KALENDÁŘNÍHO ROKU 2024 ROZHODNUTO O TRANSFERU PRODUKTŮ 
QPS, QAR A QAT Z TEISNACHU DO VIMPERKA. V RÁMCI TOHOTO ROZHODNUTÍ BYL STANOVEN  
NEJZAZŠÍ TERMÍN UKONČENÍ PROJEKTU NA 30. 6. 2025. SAMOTNÝ PROJEKT/TRANSFER BYL ROZDĚLEN 
DO NĚKOLIKA ETAP A ČÁSTÍ A JIŽ OD ZAČÁTKU BYLO ZŘEJMÉ, ŽE SE JEDNÁ O PROJEKT VELKÉHO  
ROZSAHU A ČASOVÉ NÁROČNOSTI. 

Začátek zaškolování a předávání „know-how“  
se podařilo zrealizovat opravdu v krátkém čase  
a první pracovníci začali jezdit do Teisnachu již v první  
polovině dubna.  
 
Transfer byl rozdělen do dvou hlavních částí a mezi 
dvě výrobní oddělení zde ve Vimperku: 
 
a) výroba a měření podsestav („Clusters“) na oddě-
lení 3VB, tzn. manuální, poloautomatická a auto-
matická robotická pracoviště,  
 
b) finální montáž a měření („Panels“) na oddělení 
3VE. Do transferu se zapojilo celkem 14 zaměstnanců 
z koncové výroby a 12 zaměstnanců z 3VB.  
 
O jaké produkty jde? 
 
QPS (Quick Personnel Security) je scanner, který se 
používá pro detekci nebezpečných předmětů, jako 
jsou zbraně, výbušniny a další nebezpečné předměty. 
Je navržen tak, aby rychle skenoval a poskytoval  
výsledky během několika sekund, což zvyšuje efekti-
vitu bezpečnostních kontrol na letištích nebo jiných 
místech, kde je potřeba zajistit bezpečnost osob.  
Je oblíbený pro svou rychlost, přesnost a ochranu 
soukromí. 
 
QPS je certifikován příslušnými bezpečnostními  

agenturami jako je např. Transportation Security  
Administration (TSA) v USA nebo evropskou agentu-
rou pro bezpečnost letectví (EASA). 
 
QAR a QAT jsou důležité měřicí a testovací přístroje 
pro výrobce automobilů a dodavatele radarových  
systémů. Jsou využívány ve výzkumu a vývoji  
i při výrobě a kontrole kvality v automobilovém  
průmyslu. 
 
Transfer těchto produktů našemu vimperskému  
závodu přinese zaměstnání pro dalších cca 25 lidí  
v koncové výrobě a oddělení 3VB a zároveň jsou to 
produkty, které mají zaručenou další budoucnost.  
Ve Vimperku došlo k rozšíření portfolia vyráběných 
produktů a do jisté míry to pomůže kompenzovat  
případnou slabší poptávku po jiných přístrojích.  
 
Lze předpokládat, že se našemu závodu otevřou  
možnosti k postupnému dalšímu rozšíření našeho 
produktového portfolia o produkty ze stejného  
vývojového oddělení 1MI. Již v současné době  
se finalizuje NPI projekt Radest, plánuje se další  
integrace produktu QPS walk 2000 P2 a zároveň  
se již připravuje projekt Kairos a pracuje se na jeho 
realizaci. 
 
NAQ projekt je v plném proudu (stav k srpnu 2024)  
a běží dle stanoveného harmonogramu. V současné 

NAQ PROJEKT  
= TRANSFER A ROZŠÍŘENÍ  
    PRODUKTOVÉHO PORTFOLIA VE VIMPERKU 

QPS 
 

QAR  
 

QAT 

R&S Teisnach 

R&S Vimperk 
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době se do našeho závodu transferují jednotlivé části 
a celý projekt by měl být ukončen ještě letos na pod-
zim. Závěrem bych rád poděkoval všem zaměstnan-
cům, kteří se na transfer přihlásili a v Teisnachu 
odvádějí skvělou práci. Stejně tak všem, kteří  
na transferu pracují z Vimperka a přispívají  
k plynulému přesunu výroby 
  
František Hobizal | 3VE6



POSLEDNÍM ČERVNEM SKONČIL DALŠÍ, OD ZALOŽENÍ FIRMY JIŽ TŘIADVACÁTÝ, 
HOSPODÁŘSKÝ ROK (1. 7. 2023 – 30. 6. 2024) TÉTO SPOLEČNOSTI. K TOMUTO DNI 
SKONČILO TAKÉ PLÁNOVÁNÍ VÝROBNÍ KAPACITY, NÁKLADOVÝ ROZPOČET  
A PERSONÁLNÍ PLÁN PRO SOUČASNÝ HOSPODÁŘSKÝ ROK. 
 
OBCHODNÍ ROK 2023/24 BYL ŘÁDNĚ UZAVŘEN A ÚSPĚŠNĚ ZAUDITOVÁN. VÝROČNÍ 
ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ NAŠÍ SPOLEČNOSTI JE NYNÍ VOLNĚ DOSTUPNÁ JAKO 
DOKUMENT NA INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH WWW.JUSTICE.CZ. 
 

OBCHODNÍ ROK  
V ČÍSLECH 
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Proto bychom rádi alespoň krátce 
shrnuli, jaký byl obchodní rok 
2023/24. Jako dceřinou společnost 
velkého mezinárodního koncernu 
nás ovlivňuje světová i evropská 
ekonomická situace. Je přirozený 
jev, že ekonomická aktivita se po-
hybuje v takzvaných hospodářských 
cyklech, kdy se opakují období 
růstu a poklesu ekonomické aktivity. 
Tyto cykly jsou běžnou součástí 
ekonomiky a mohou být ovlivněny 
různými faktory, jako je technolo-
gický rozvoj, vládní politika, změny 
v poptávce a nabídce a globální 
události. 
 
Před několika lety zapříčinil Covid 

a válka na Ukrajině zastavení nebo 
zpomalení světových trhů. Jedním 
z důsledků je investiční opatrnost 
našich zákazníků. Zákazníci jsou 
prostě obezřetnější při svých ná-
kupech a odsouvají své investice 
na pozdější dobu nebo do doby 
vyšší jistoty. Týká se to i trhu s tes-
tovací a měřicí technikou. Tyto  
dopady pociťujeme i my ve Vimperku, 

protože právě tady převážnou část 
výroby představují přístroje  
v tomto segmentu. Jak je vidět  
z grafu, počet výrobních komisních 
hodin je za poslední dva roky 
téměř na stejné úrovni a přibližně 
stejné množství je naplánováno  
i na příští rok. To je v současné  
situaci úspěch a zajišťuje pro Vimperk 
stabilní stav vytíženosti.  

Jako dceřiná společnost R&S  
koncernu máme tu výhodu,  
že můžeme těžit z pevného finanč-
ního zázemí. Díky tomu jsme 
schopni ve střednědobém horizontu 
ustát i roky, kdy se náklady a pří-
jem zakázek nepohybují stejnou 
rychlostí. I přesto byla nutná  
částečná opatření jako například 
jednodenní uzavírání provozu  
v závěru hospodářského roku  
a omezení některých výdajů. Díky 
tomu se nám podařilo zachovat si 
udržitelný počet zaměstnanců.  
Od tohoto kroku si slibujeme  
zajištění dlouhodobé stability  
a zachování know-how, jehož nosi-
teli jsou především naši pracovníci, 

tedy každý z vás. Bereme to jako 
investici do budoucnosti firmy, 
protože až se trh zotaví, budeme 
připraveni reagovat rychleji a efek-
tivněji na plánovaný růst. Ostatně  
i pro rok 2024/25 plánujeme dílčí 
posílení počtu pracovníků v oblasti 
logistiky, kde nás čeká významná 
změna v rámci projektu Werk-
strennung, tedy výrazné navýšení 
toku materiálu směrem do Vimperka 
a hotových přístrojů přímo ke kon-
covému zákazníkovi. 
 
Chápeme, že tato doba může  
být nejistá, ale z uvedených  
ukazatelů můžete vidět, že firma 
Rohde & Schwarz se snaží mírnit 
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negativní dopady současných  
potíží na trhu a věří v jeho brzké 
oživení. V současnosti běží projekt 
NAQ – transfer výroby osobních 
bezpečnostních skenerů, který  
by do Vimperk měl přenést výrobu 
vysoce obrátkového systému  
s dobrou obchodní prognózou. 
Chceme vás ubezpečit, že jsme 
odhodláni i nadále hledat způsoby, 
jak zlepšit naši efektivitu a najít 
nové příležitosti pro rozvoj vimper-
ského závodu. 
 
Naděžda Staňková  | 3V-C 
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NA PŘELOMU KALENDÁŘNÍHO ROKU PROBĚHL NA SENDERLINIE PRVNÍ RSPS KAIZEN WORKSHOP,  
PŘI KTERÉM SE URČILA A NASTAVILA PRAVIDLA PRO SPOUŠTĚNÍ A ŘÍZENÍ ZAKÁZEK. PO ÚSPĚŠNÉM  
ZAKONČENÍ AKCE PŘIŠLA OTÁZKA, JAKÉ TÉMA ZVOLÍME PRO DALŠÍ WORKSHOP.  
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Po diskuzi jsme zvolili jako další téma „Napojení  
zesilovačů a pump do linky Senderů“. 
 
Cíle workshopu byly následující: . Redukce manipulace (pokud možné přímé napojení)  . Redukce obalového materiálu . Transparentnost – určení pravidel pro zacházení  
    se skladem . Dodržování fi-fo . Snížení rizika záměny 
 
Abychom těchto cílů mohli dosáhnout, bylo zapotřebí 
učinit několik důležitých kroků. 
 
Prvním krokem byla příprava před workshopem.  
V rámci přípravy byla již zmíněná volba tématu  
a analýza současného stavu. 
 

Tento projekt byl relativně obsáhlý, čemuž odpovídá 
i teoretická výše odměny. Jde o demonstraci a při-
pomenutí této možnosti. A apel na vás – nebuďte 
lhostejní, při odhalení obdobného potenciálu  
se nebojte přihlásit. Nemusí jít hned o projekt 
podobného rozsahu a odměnu v této výši, ale  
i případná desetina určitě udělá radost. J 
 
Vratislav Hejtmánek | 3VE1 
Pavel Větrovec | 3VE

Druhý krok byl samotný workshop, kde jsme odsou-
hlasili současný stav, definovali změny v zásobování 
linky Senderů zesilovači a pumpami, musel být  
definován nový sklad zesilovačů a pravidla pro objed-
návání zesilovačů a v neposlední řadě i nové Pendel-
wageny pro transport zesilovačů ze skladu na linku 
Senderů. Z těchto definic vzniklo několik samostatných 
úkolů pro jednotlivé členy týmu, které se musely  
vyřešit a implementovat v rámci třetího kroku. 
 
Ten obsahoval hardwarové stavby např. Pendelwa-
geny, Heijunky, skladové regály pro zesilovače  
a úpravu layoutu skladu. Stejně tak bylo potřeba  
vytvořit funkcionality pro správu skladu v LPCS  
a snadnější orientaci v něm. Dále se musely vytvořit 
informační kanbany (IK) pro jednotlivé typy zesilovačů 
PMx, abychom zesilovače mohli objednávat podle 
potřeb Senderlinie resp. dle aktuálního požadavku  
zákazníka. 
 
Když zhodnotím workshop a porovnám stanovené 
cíle s výsledkem, mohu ho považovat za úspěšný.  
 
Čísla hovoří za vše: 
Redukce skladu o 26 m² a skladových zásob  
o 40 % 
 
Redukce administrativy a manipulace  
pro materiálovou logistiku                 
 
Redukce transportu v rámci Senderlinie 
117 m > 14 m = 84 % 
183,2 km > 21,9 km = 161,3 km/rok 
45,8 h > 5,5 h = 40,3 h/rok 

Tímto bych chtěl poděkovat všem členům týmu, 
kteří se workshopu účastnili a podíleli se na napojení 
zesilovačů a pump do linky. 
 
Optimalizace procesů a program IDEAS 
 
V návaznosti na článek a realizovaná úsporná opatření 
bych rád zmínil program IDEAS a možnost přihlášení 
obdobných témat.  
 
Pro daný případ jsme vyčíslili úsporu za 18 měsíců 
na 16 758 €. 
 
Odečteme investice – konání workshopu,  
Pendelwagen, rozšíření skladu, stěhování:  
28 137 - 6 259 = 21 878 €. 
 
Odměna řadovým zaměstnancům může dosáhnout 
až výše 25 % z této sumy: 5 470 €. 
 
V korunách mluvíme o maximální možné výši 
pro řadového zaměstnance ve výši 136 737 Kč. 
 

VÝRAZNÉ ÚSPORY  
DÍKY NOVÉMU PROJEKTU 
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Co vás motivovalo k podání přihlášky  
do IDEAS?  
Systém úspěšně funguje už něko-
lik let nejenom ve Vimperku, ale  
i v rámci dalších závodů koncernu. 
A tak jsem si řekla, že ho vyzkouším. 
Důležitá byla i moje snaha vytvořit 

lepší pracovní podmínky pro mě  
i mé kolegy. 
 
Můžete nám svůj nápad krátce  
představit? 
Při práci jsme se museli pro díly 
uložené v bedýnkách složitě  

ohýbat, protože doposud použí-
vané stoly byly příliš vysoké.  
Řešením pro efektivnější práci  
s ohledem na ergonomii a celko-
vou zátěž je výškově nastavitelná 
plošina. Ta se může nastavovat 
individuálně podle potřeb každého  
zaměstnance. 
 
Bylo pro vás zpracování nápadu  
v systému IDEAS snadné a jednoduché? 
Upřímně musím říct, že tam bylo 
moc zbytečných kolonek. Ale je 
mi jasné, že pokud se jedná o slo-
žité a finančně náročné zlepšovací 

návrhy, je dobré posoudit je  
ze všech možných úhlů pohledu. 
A v tom případě mohou kolonky, 
které mně připadají zbytečné,  
výrazně pomoci. 
 
Získala jste podporu svého nadřízeného? 
Ano a chci mu za spolupráci  
poděkovat. Pomohl mi s kontrolou 
správnosti údajů, poskytl objek-
tivní názor na nápad a podílel se  
i na realizaci zkoušek a finálním 
zhodnocení nápadu. 
 

Uvažujete o podání dalšího zlepšovacího 
návrhu?  
V případě, že uvidím možnost  
na zlepšení, ráda nápad znovu  
zrealizuji.  
 
Děkujeme za rozhovor  
a gratulujeme k výhře.  
 
Redakce 

BĚHEM FOTBALOVÉHO SVÁTKU EURO 2024 JSME V RÁMCI IDEAS VYPSALI 
SOUTĚŽ O NEJLEPŠÍ ZLEPŠOVACÍ NÁVRH. KRÁSNOU PLACÍRKOU DOPRAVILA 
ZLEPŠOVACÍ NÁVRH DO BRANKY LENKA BLÁHOVÁ. VÍTĚZCE A ZÁROVEŇ  
VÝHERKYNI FOTBALOVÉHO MÍČE ADIDAS EURO 2024 JSME POLOŽILI NĚKOLIK 
OTÁZEK.

KVALITA & IDEAS
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PETR PAVEL STUDNIČKA .............................NOVÁ POSILA TÝMU IMS 

Vítáme vás do Rohdiny a těšíme se  
na spolupráci. Rádi bychom vás před-
stavili našim kolegům prostřednictvím 
několika otázek. 
 
Co bylo tím hlavním impulsem pro výběr  
společnosti Rohde & Schwarz na vaší další 
profesní cestě? 
Zaujala mě oblast podnikání firmy  
a nadchlo mě krásné prostředí, dnes 
už naší společné, firmy. Nicméně tím 
největším impulsem bylo prvotní  
setkání a jednání s Jakubem Hubáčkem 
a Christophem Liebigem. Celé jednání 
proběhlo ve velice přátelském duchu, 
což dnes v mnoha firmách není samo-
zřejmostí. Nadšení z tohoto setkání mě 
ani po několika dnech neopustilo a to 
byl hlavní důvod pokračovat v jednáních, 

abych se později mohl stát součástí 
této firmy. 
 
Můžete nám v krátkosti představit váš  
profesní postup a vaše koníčky a zájmy? 
Mám vystudovanou SPŠ dopravní  
a v průběhu zaměstnání jsem dále  
vystudoval obor technik BOZP – podle 
§18 zákona č.179/2006Sb., ve znění  
zákona č.53/2012Sb. 
 
Více než 20 let jsem pracoval v oblasti 
automotive, kde jsem začínal na dělnic-
kých pozicích a s postupem času jsem 
se vypracoval na technické a vedoucí  
pozice. Mnoho let jsem se zabýval  
metodikami TPM (Total Productive 
Maintenance), 5S, Lean, Kaizen atp., 
které jsem zaváděl ve výrobě. Zároveň 

jsem spolupracoval s oblastí EHS (Environment,  
Health & Safety) a v této oblasti jsem začal také 
naplno působit jako technik BOZP a preventista PO. 
 
Svůj volný čas věnuji především rodinným aktivitám, 
jsem nadšeným hobbíkem při různých činnostech 
okolo rodinného domu, rád si vyjedu na kole  
do přírody i autem na výlet. 
 
Můžete použít maximálně tři slova, která vás nejlépe  
charakterizují. Která by to byla? 
Upřímnost, pořádkumilovnost, pracovitost. 
 
Jaké jsou vaše cíle a očekávání na nové pozici koordinátora 
bezpečnosti práce a požární ochrany? 
Cílů mám vícero a očekávání jsou veliká. J V první 
řadě je mým cílem poznat zdejší prostředí s pomocí 
nových kolegů. 
 

Chci být platným členem své nové Rohdiny a motivovat 
okolí k neustálému zlepšování a ke zvyšování povědomí 
o tak rozsáhlém celku, kterým oblast BOZP a PO  
bezpochyby je. 
 
Jaké budou vaše první kroky? 
Tak hlavně vykročit pravou. J Poté, co se seznámím 
se základy fungování společnosti, musím co nejrychleji 
„naskočit do rozjetého vlaku“, protože čas je vzácný  
a práce v oblasti BOZP a PO je nikdy nekončící proces. 
 
Velice uvítám podporu všech v naší velké Rohdině, 
abychom společně udržovali a zlepšovali bezpečné 
pracovní prostředí kolem nás. 
 
Děkujeme za rozhovor. 
 
Redakce 

Upřímnost  

pořádkumilovnost  

pracovitost 

 
Jsem tu pro vás,  
Petr Pavel Studnička.
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Činnost EMS ve Vimperku 
Možná jste se již dříve setkali  
se zkratkou EMS, případně FDL,  
v oboru elektrotechnického průmyslu. 
Jde o zkratky s významem EMS: 
Electronics Manufacturing  
Services, potažmo z německého 
FDL: Fertigungsdienstleistung. 
 
V češtině a pro náš konkrétní příklad 
se pak jedná o výrobní služby, které 
vimperský závod neplní tradičně smě-
rem ke koncernu v Mnichově při vý-
robě elektroniky pod značkou  
Rohde & Schwarz, ale přímo k našim 
ostatním zákazníkům, společnostem 
z celé Evropy, pro které vyrábíme 
nejčastěji komponenty jejich vlastních 
výrobků. 
 
Historicky se oborem EMS závod 
Vimperk zabývá v podstatě od doby 
krátce po svém založení. V dřívější 
době se jednalo hlavně o oblast  
kovovýroby a kabelové výroby.  
S růstem dalších kompetencí  
a postupnou proměnou výrobního 
programu se pak ustálila dnešní  
nabídka na obory výroby kabelů, 
osazených desek plošných spojů  
a koncové výroby elektronických  
přístrojů s kompletní podporou naší 
konstrukční kanceláře. Vyžaduje-li  
situace použití dalších technologií, 
dokážeme za pomoci externích part-
nerů vše zprostředkovat a dodat pak 
celek takříkajíc na klíč. 
 
Pokud jde o spektrum zákazníků, za-
měřujeme se na dlouhodobá stabilní 

3VTEK

3VTP

3VTH

3VTD-R

3VTF

3VTD-SW

3VTE

3VTD-IT

3VTK

3VT-NPI

partnerství například v oborech zdra-
votnické techniky, komunikační tech-
niky, energetiky. Ale nebráníme se 
ani menším projektům z jiných 
oborů, kde dokážeme plně využít 
naši přirozenou schopnost vyrábět  
široké spektrum osazených desek  
a kabelů i v malých sériích přesně 
tak, jak často vyžaduje i zakázková 
výroba pro potřeby produktů R&S.  
Ve všech těchto oblastech služeb  
je v nadcházejících letech plánováno 
nejvyšším vedením našeho koncernu 
nadále růst. Toho můžeme dosáhnout 
jen společným nasazením a spolu-
prací, na které jsme ve standardní  
výrobě Rohde & Schwarz zvyklí. 
 
Čím se zabýváme, co v týmu děláme? 
Aktuálně u nás pracují čtyři obchod-
níci, kteří fungují nejen jako zástupci 
pro komunikaci se zmíněnými záka-
zníky, ale zároveň také uvnitř závodu 
blíže koordinují činnosti, které souvisí 
s opracováním přijatých objednávek. 
Každý z obchodníků má tedy na sta-
rost určenou skupinu zákazníků,  
s nimiž řeší jejich požadavky, objas-
ňuje technická specifika budoucích  
i stávajících produktů, sestavuje ob-
chodní nabídky, doprovází případné 
reklamace a obecně se pro ně chová 
jako centrální kontaktní osoba. Smě-
rem dovnitř závodu pak obchodník 
působí v roli projektového vedoucího 
a spolupracuje se širokou paletou 
dalších kolegů, ať již jde například  
o specialisty nákupu, plánování výroby, 
logistiky, technologů, konstruktérů, 
pracovníků expedice, a dalších, vždy 

podle konkrétní potřeby vyráběného 
produktu. Objednávky pak nezřídka 
dále doprovází při jejich realizaci. 
 
Obecně vzato je u nás EMS taková 
menší, ale kompletní virtuální  
továrna uvnitř reálné velké. Ta pra-
cuje pro R&S Mnichov a díky ní  
můžeme například posuzovat naši 
vlastní konkurenceschopnost,  
prakticky vnímat trendy na trhu,  
ale i udržovat oboustranně výhodné 
kontakty s jinými společnostmi  
v oboru a regionu.  
 
Závěrem 
Žádný náš zákazník nevnímá vimper-
ský závod a centrálu v Mnichově 
jako dva rozdílné subjekty. V rámci 
EMS i my sami neseme jméno 
Rohde & Schwarz na trh, vzbuzujeme 
očekávání, reprezentujeme. A tak  
i veškeré používané postupy  
a procesy musí splňovat stejné  
nároky na profesionalitu a kvalitu 
jako „domácí“ výroba produktů  
pod vlastní značkou. 
 
Náplň práce obchodníka ve Vimperku 
je pestrá, není jen o obchodní činnosti. 
Obchodníci mají velkou chuť věci 
nejen začínat, ale komplexně téma-
tům porozumět a s velkým nasaze-
ním vše dotahovat úspěšně do konce.  
 
Za toto nasazení patří jim i dalším,  
v procesu EMS aktivně zapojeným 
kolegům, vřelý dík. 
 
Radek Uhlík | 3VT-EMS 
 

ROHDINA

3VT- 
EMS 

PŘEDSTAVUJEME

Tým EMS R&S Vimperk
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 ROHDINA...................NAŠE ....... 

VÍTÁME NOVÉ ČLENY ROHDINY, KTEŘÍ NASTOUPILI V OBDOBÍ ČERVEN–ZÁŘÍ 2024. 

Vítáme vás v naší Rohdině! Ke konci srpna 2024 bylo ve vimperském závodě zaměstnáno více než  
900 zaměstnanců. 
 
V době od června do září 2024 se tak potkáváme s 15 novými kolegyněmi a kolegy. 
 
Ve stejném období se 21 miminek rozhodlo udělat radost svým rodičům. Všem přejeme  
hodně zdraví a štěstí. 
 
Lásku, respekt a vzájemnou toleranci přejeme 4 párům, které v tomto období  
uzavřely manželství.

Adámková Dana 

Neužil Jan

Vacková Monika Vrajíková Eliška 

Studnička Petr Pavel 

Žáček Zdeněk  

3VSM

Novotná Eliška

3VSM

Mirvald Patrik 
 

3VES

Voldřichová Anna 
 

3VSW

3VSE

3VE2

3VBP

Částka Kamil

3VPA

Janda Ondřej  

3VSV

Machník Tomáš   

3VSV

Vávrová Štěpánka   

3VKH 

Zelenková Veronika 

3VSE
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Ondriš Petr

3VKH

3VKH

3V-QAS 
Elena Baráthová Hana Balková a Josef Balek 
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Markéta Kunešová / 3V

19. 6. 2024  
OLYMPIJSKÝ BĚH  
Strakonice 
23 běžců R&S z celkových 63 

Délka závodu: 4,2 km 
13. 7. 2024  
3KINGS3HILLS  
Haidmühle, DE 
7 běžců R&S  

Délka závodu: 6 /14 km 

24. 8. 2024 
LIPENSKÝ PŮLMARATON 
7 běžců R&S  

Délka závodu: 14 km 

01. 6. 2024  
RUNCZECH 1/2Maraton  
České Budějovice 
23 běžců R&S z celkových 2 489 

Délka závodu: 5/10/21 km 

BĚŽECKÝ ODDÍL  
ROHDE & SCHWARZ   RUNNERS  
SE NEZASTAVÍ 

A jaké jsou naše plány pro rok 2024/25? 

07. 9. 2024  
BĚH KOLEM SVĚTA, Třeboň 
 
12. 9. 2024  
PÍSECKÁ ŠTAFETA 
 
BŘEZEN 2025  
19. DEGGENDORFER ELYPSOLAUF, De 
 
ČERVEN 2025  
1/2MARATON, České Budějovice 
 
ČERVEN 2025  
OLYMPIJSKÝ BĚH, Strakonice 
 
Markéta Kunešová / 3V
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V minulém obchodním roce jsme měli tu čest vidět 
aktivitu ve 12 sportovních oddílech, které sdružovaly 
celkem 156 členů. Pokud započítáme i ty, kteří jsou 
členy více oddílů, dostáváme se k úctyhodnému číslu 
256. Naše oddíly pravidelně pořádají turnaje, účastní 
se závodů, nabízí kapacity a zvou na společné aktivity, 
tréninky apod. Tyto akce jsou skvělou příležitostí 
nejen pro sportovní vyžití, ale i pro vzájemné setká-
vání mimo pracovní prostředí. 
 
Chtěla bych touto cestou vyjádřit upřímné poděko-
vání všem předsedům oddílů za jejich neúnavnou 
snahu a energii, kterou věnují organizaci sportovních 
aktivit. Uvědomuji si, že sladit termíny a zajistit hladký 
průběh všech akcí není vždy jednoduché. Velmi  
si vážím vaší práce a doufám, že vaše odhodlání bude 
pokračovat i v nadcházejícím obchodním roce. 
 
Bohužel vás musím také informovat, že tento rok 
bude pro naše oddíly finančně náročnější. Budget, 
který máme k dispozici, byl snížen, a to v době, kdy 
ceny za pronájmy a další náklady stále rostou. Přesto 
věřím, že se s touto situací dokážete vyrovnat a že  
nadále budete rozvíjet aktivity, které nás všechny 
obohacují. I když jsme nemohli plně uspokojit 
všechny vaše finanční požadavky v požadované výši, 
pevně věřím, že chuť ke sportu a vzájemná podpora 

SPORTOVNÍ ODDÍLY R&S   

SLOVY PŘEDSEDŮ ODDÍLŮ

RÁDA BYCH SE NA VÁS OBRÁTILA S PÁR SLOVY 
OHLEDNĚ NAŠICH ZÁJMOVÝCH ODDÍLŮ  
ROHDE & SCHWARZ, KTERÉ JIŽ DLOUHÁ LÉTA  
TVOŘÍ NEODMYSLITELNOU SOUČÁST NAŠEHO  
FIREMNÍHO ŽIVOTA. SPORTOVNÍ AKTIVITY NAŠICH  
ODDÍLŮ JSOU NEJEN VÝBORNÝM ZPŮSOBEM,  
JAK SE UDRŽET V KONDICI, ALE TAKÉ SKVĚLOU  
PŘÍLEŽITOSTÍ K BUDOVÁNÍ PŘÁTELSTVÍ  
A TÝMOVÉHO DUCHA NAPŘÍČ CELÝM ZÁVODEM. 
 

Seznam zájmových oddílů pro obchodní rok 2024/25

ODDÍL 
       

Necky na moři 

Necky pod proudem  

Tenis 

Stolní tenis 

Nohejbal 

Plavecký oddíl 

Turistika 

Volejbal 

Jóga 

Kajakářský oddíl 

Badminton R&S 

Běh, Walking – R&S Runners 

Bruslení / Hokej  

PŘEDSEDA ODDÍLU 
    

František Honza 

František Honza 

Tomáš Kelnar 

Josef Boška 

Václav Opatrný 

Jakub Hubáček 

Petr Hon 

Martin Cwienczek  

Kateřina Kopecká 

Ivan Koula  

Václav Doule 

Martin Kudrle 

Milan Hrůza 

POČET ČLENŮ 
       

27 

26 

21 

12 

15 

62 

12 

14 

15 

19 

17 

44 

19 

zůstanou stejně silné jako doposud. V těžších časech 
musíme držet spolu a nevzdávat se. 
 
Do nového obchodního roku vstupujeme nejen s již 
známými sportovními oddíly, ale také s obnoveným 
kajakářským oddílem pod vedením Ivana Kouly.  
Tento oddíl v minulém roce pozastavil svou činnost, 
ale nyní je zpět a já věřím, že přinese mnoho radosti  
a nových zážitků. Dohromady máme v letošním 
roce 210 unikátních členů oddílů. Pokud započí-
táme všechny sportovní aktivity, do kterých  
se tito členové zapojují, dostáváme se k celko-
vému počtu 304. To znamená, že zájem o oddíly 
se zvyšuje. Velmi si toho vážíme. 
 
Děkuji vám všem za váš přínos a těším se na společné 
sportovní zážitky v tomto obchodním roce. 
 
Jana Tobischová / 3VPK 
 
   

„Chtěli bychom poděkovat firmě R&S,  
že nám umožňuje se takto setkávat  
a rozvíjet sportovního ducha.“  
 
Martin Cwienczek / Volejbalový oddíl

„Celkově celou uplynulou sezónu hodnotím 
kladně, protože jsme splnili hlavní cíl, kterým 
bylo a nadále bude pravidelně se setkávat  
a užívat si tento krásný sport v přátelské  
atmosféře. Samozřejmě budeme rádi, když se  
k nám přidají nové tváře, abychom mohli náš 
sport posunout zase trošku dál.“ 
 
Václav Opatrný / Nohejbal

„Jmenovitě děkuji panu Milanu Aftanasovi  
za jeho dobrovolnou aktivitu v rámci spolku. 
(Pozn.red.: Milan Aftanas nabídl výuku  
plaveckých stylů). Děkuji dále všem členům  
za jejich aktivní plavání a naší společnosti  
za podporu těchto aktivit.“ 
 
Jakub Hubáček / Plavecký oddíl

„Oddíl stolního tenisu děkuje všem aktivním 
členům za jejich účast. Těšíme se na další 
společné chvíle u stolního tenisu v nové  
sezóně. Vděčnost vyjadřujeme společnosti 
Rohde & Schwarz za podporu a financování 
naší činnosti. Díky tomuto štědrému  
sponzoringu můžeme rozvíjet mimopracovní 
vztahy a zdravý životní styl zaměstnanců  
a šířit radost z tohoto sporu. Těšíme se  
na další společné chvíle u stolního tenisu  
a srdečně zveme všechny zájemce, aby se  
k nám přidali.“ 
 
Josef Boška / Oddíl stolního tenisu
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OSOBNOSTI Co vás přivedlo k vaření džemů a marmelád 
Před lety jsem se z Prahy přistěhovala 
do Prachatic a když jsem zde během 
mateřské uvažovala, čemu se  
budu dále věnovat, abych nemusela  
od malých dětí dojíždět do práce  
do Prahy, spíš nějak náhodně se  

PRVNÍ ASOCIACE, KTERÁ SE NÁM VYBAVÍ PŘI VYSLOVENÍ JMÉNA 
KRÁLOVNY, JSOU ZEMITOST, TRADICE, REGION, VŮNĚ A RADOST.  
CELÉ KRÁLOVSTVÍ JE PRODCHNUTO SMYSLNÝMI VŮNĚMI  
A NEODOLATELNOU CHUTÍ JAHOD, BORŮVEK, CITRUSŮ, POMERANČŮ, 
ŠÍPKŮ A NESPOČTU DALŠÍCH INSPIRATIVNÍCH PŘEDSTAVITELŮ NEJEN 
VITAMÍNOVÉHO OSVĚŽENÍ. S RADOSTÍ A VELKÝM OČEKÁVÁNÍM  
OTEVÍRÁME DVEŘE DO SLADKÉHO KRÁLOVSTVÍ. 

přistupovat i dnes, mnohem raději si 
zralé ovoce v létě zamrazím a pak 
postupně v kterékoli roční době 
vařím čerstvé džemy.   
 
Jak se vám podařilo uspět v zahraničí?  
Co vše jste proto musela udělat? 
Asi myslíte moje spojení s prestiž-
ním londýnským obchodem  
Fortnum & Mason, kde nakupuje  
i britská královská rodina. Nákupčí 
z tohoto obchodu je každoročně 
členkou poroty světové soutěže  
v citrusových marmeládách 
World’s Original Marmalade 
Awards, které se každoročně 
účastním už od roku 2015.  Z první 
ruky si zde pak obchod vybere  
ze soutěžních vzorků několik zlatem 
oceněných marmelád, které  
pak ten rok nabízí jako limitovanou 

edici v centru Londýna na Piccadilly. 
Moje pomerančové marmelády si 
vybrali na prodej už dokonce  
dvakrát, poprvé v roce 2017, kdy 
jsem vyhrála nejvyšší ocenění této 
soutěže – dvojitou zlatou medaili  
za Červený pomeranč se šípkem  
a také zlatý klementinkový džem. 
Loni jsem byla opět poctěna tím, 
že jsem v jejich obchodě mohla 
prodávat svůj, už potřetí zlatý,  
Červený pomeranč s rakytníkem, 
který si vybrali z tisíců ochutnávaných 
džemů.  
 
Jaký džem (marmeláda) patří mezi vaše  
nejoblíbenější a proč? 
Nemám ve své nabídce nic, co bych 
sama nesnědla. Ale samozřejmě 
mám pár oblíbenějších druhů, jako je 
jahoda, meruňka, borůvka nebo ma-

objevily džemy a marmelády.  
Ke zpracování ovoce jsem měla 
vztah, vyrostla jsem na vesnici  
na jihozápadním Slovensku, kde 
jsme měli zahrady, sady i vinice  
a všechny letní plody jsme každý rok 
sklízeli. Už jako malá jsem ale nesná-
šela vybledlý jahodový džem nebo 
když meruňkový začínal odshora 
ztrácet barvu. Proto jsem ocenila  
pokrokovost své mámy, která už 
před lety ovoce v létě spíš zamrazila, 
a až v chladných zimních dnech 
jsme vařili voňavé džemy. Tímto  
způsobem se snažím k vaření džemů 

lina, hlavně ta bez peciček. Je skvělá 
do ranní ovesné kaše, ale je krásně 
hladká, takže se hodí i do tartaletek, 
dortů nebo na linecké. Z citrusových 
je mou aktuálně nejoblíbenější man-
darinka, která má ještě úplně jinou 
vůni a chuť než marmelády z krva-
vých pomerančů, anebo červený po-
meranč s malinou. A vlastně také 
šípek. Ten je sice neskutečně pracný, 
ale výsledek stojí za to. Z dětství 
jsem měla šípkový džem zafixovaný 
jako řídký a chlupatý, ale myslím, že 
moje verze je mnohem dokonalejší  
a hlavně hladší, protože mnohoná-
sobné pasírování přineslo svoje 
ovoce. Můj šípkový džem s vanilkou 
byl již třikrát po sobě oceněný na 
světové gastronomické soutěži 
Great Taste a teď netrpělivě 
čekám, jestli porotě stejné 
soutěže zachutná i Šípek se 
skořicí a hřebíčkem, který 
jsem přihlásila letos.
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Kde získáváte inspiraci pro tvorbu marmelád 
a džemů? 
Po devíti letech vaření džemů  
a marmelád už mám někdy pocit,  
že jsem vyzkoušela a uvařila 
všechno. Některé oblíbené džemy, 
které mám roky ve stálé nabídce, 
vznikly náhodně. Například fíkovo-
hruškový džem s bílým rumem, 
který byl na mezinárodní gastrono-
mické soutěži ve Velké Británii  
oceněný hned třemi hvězdami, 
vznikl také náhodou. Moc mě lákalo 
uvařit fíkový džem, ale chtěla jsem, 
aby tam nebylo tolik fíkových  
peciček a aby obsahoval i nějaké  
lokální ovoce. Náramně pomohly 

sladké hrušky z Hoříkovic 
u Prachatic. Pořád ale 
byla v chuti i vůni cítit 
zemitost tmavých fíků. 
Náhodou se objevil  
tříletý kubánský rum  
Havana Club ze špajzu  
a džem, který je dnes  
v mém sortimentu  
už 8 let a má spoustu 
věrných zákazníků, byl 
na světě.  

 
Jinak moc ráda kombinuji ovoce 
do džemů podle barviček – červené 
s červeným, fialové s fialovým atd. 
Takhle nabízím spoustu stálic, jako 
jsou borůvky s bezinkami, jahoda 
s červeným rybízem, švestku  
s arónií (fakt výbornou) nebo borůvku 
s ostružinou.  
 
Koření, bylinky a alkohol přidávám 
do džemů a marmelád taky ráda, 
buď podle sezónnosti nebo tak 
nějak intuitivně. Pomeranč s cej-
lonskou skořicí, která je mimocho-
dem zdravější než běžná skořice  
z obchodu, je velmi oblíbený  

v předvánočním období do vánoč-
ních dárků firemních i individuálních.  
 
Co se týká druhů ovoce, které  
do svých džemů používám, snažím 
se co nejvíce používat lokální ovoce. 
Je to celkem snadné u višní,  
černých třešní, švestek, hrušek 
nebo rybízu, které si nakupuji  
kousek od Prachatic ve lhenicko-
chelčické ovocnářské oblasti. 
 
Jen pro zajímavost, všechny moje 
džemy obsahují nižší množství 
cukru než běžné džemy z obchodů. 
Díky tomu opravdu cítíte chuť 
ovoce, ze kterého je džem uvařený, 
a ne pouze pouze sladkou chuť.  
 
Jaká ocenění jste letos získala na prestižní 
anglické soutěži World´s Original Marmelade 
Awards 2024? 
Jak jsem zmínila před chvilkou, 
někdy už opravdu nevím, co  
nového bych ještě uvařila. To bylo 
přesně před letošním ročníkem 
soutěže citrusových marmelád 
World’s Original Marmalade 
Awards. Byla jsem po hektické  

vánoční sezóně, po nemoci a v ča-
sové tísní před uzávěrkou soutěže 
trochu bez nápadů. A opět pomohl 
špajz. Roky tam byl nedotčený 
gin, který jsme jednou dostali  
od přátel. Zkusila jsem ho s mar-
meládou z krvavých pomerančů  
a byla z toho zlatá medaile! I další 
oceněné novinky byly s alkoholem 
– stříbrnou medaili získala marme-

láda z krvavých pomerančů,  
kterou jsem doplnila svým malino-
vým džemem bez peciček a štamprlí 
malinového likéru (ten jsem shodou 
okolností koupila právě ve Vimperku 
v Šumavské spižírně). Celkem 
jsem získala šest medailí, od kaž-
dého kovu dvě. Dalšími oceně-
nými byl džem Červený pomeranč, 
Pomeranč s cejlonskou skořicí  
a Pomeranč.   
 
Kde si můžeme vaše produkty koupit? 
Nejširší nabídka je vždy v mém  
e-shopu (www.dzemyrosegarden.cz), 
ale hned po něm si nejlépe  
vyberete ve Farmářském obchodě  
v Prachaticích. Džemy také pravi-
delně posílám do Šumavské  
spižírny ve Vimperku (ulice 1. máje 
74/1). Tady se už několik let velmi 

dobře prodává marmeláda  
z červeného pomeranče s rakytní-
kem, kterou loni nabízel právě  
i londýnský obchod Fortnum & Mason. 
 
Naše poslední otázka bude tak trochu  
pohádková. Kouzelná jihočeská sudička  
by vám dala možnost znovu se narodit 
jako představitel fauny. Jaké zvíře by to 
bylo a proč? 
Máme doma dvě kočky, jednu 
jsme loni zachránili zraněnou  
z útulku. Když je někdy vidím, jak 
se půl dne jen válí, protahují  
a pospávají, říkám si, že by pro mě 
možná nebylo marné naučit se  
od koček trochu více odpočívat  
a méně pracovat. 
 
Děkujeme za rozhovor. Přejeme  
nespočet spokojených klientů. 
 
Redakce 
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Procvičte si mozkové závity. Správnou tajenku zašlete na e-mailovou adresu marketing.vimperk@rohde-schwarz.com nebo osobně odevzdejte  
na Personální oddělení (3VP) do 20. 12. 2024! Ze správných odpovědí vylosujeme jednoho výherce, který obdrží malou odměnu. Úspěšným luštitelem  
čevnového čísla je Marie Gabauerová / 3VBB2. Gratulujeme! 
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RECEPTY NAŠICH BABIČEK 

Zelné karbonátky 
½ kg zelí, 2 vejce, 1 máčená houska, 1dcl mléka, sůl, 
pepř, 4-5 dkg omastku, 1 cibulka, 8 dkg slaniny,  
4 lžíce Zátkovy smaženky. 
 
Zelí očistíme, uvaříme ve slané vodě, ocedíme.  
Pak je vymačkáme a umeleme na strojku se slaninou  
i máčenou houskou. Pak přidáme pokrájenou, osma-
ženou cibulku, pepř, sůl, vejce a smaženky. Vše dobře 
promícháme. Z těsta tvoříme karbonátky, které na 
plocho roztlačíme a už neobalujeme. Smažíme je  
v rozpáleném tuku do zlata asi 10 minut 
 
 
 
Špenátové flíčky 
½ kg špenátu, 35 dkg Zátkových flíčků, 2 lžíce másla, 
2-3 vejce, sůl. 
 
½ kg očištěného, přebraného špenátu vhodíme  
do zasolené vody a uvaříme do měkka. Když se  
lupínek dá lehce mezi prsty rozetříti, jest dosti vařen. 
Mezitím uvaříme asi 35 dkg Zátkových vaječných 
flíčků ve vřící zasolené vodě do měkka a prolité  
studenou vodou necháme na sítě odsáknouti.  
Uvařený špenát odcedíme. Na rendlík dáme dvě lžíce 
másla a když prudce vře, přidáme tam špenát  
i odsáknuté flíčky a necháme vše usmažiti za občas-
ného míchání. Pak rozklepeme do toho několik vajec, 
přiměřeně osolíme a za stálého dalšího míchání  
necháme je dodělati. Špenát nesekaný jest velice 
chutný a jemný. 

DOVOLENÉ JSOU MINULOSTÍ A MY UŽ JSME ZASE V PLNÉM PRACOVNÍM VÝKONU. JE DOBRÉ 
MÍT DOSTATEK ENERGIE VE FORMĚ VYVÁŽENÉ A LEHKÉ STRAVY. JAKO INSPIRACI PŘIDÁVÁME 
TŘI ORIGINÁLNÍ RECEPTY TAK, JAK BYLY OTIŠTĚNÉ V ZÁTKOVĚ KUCHAŘCE Z ROKU 1930.  

Skalické nudle 
½ kg Zátkových nudlí, 10 dkg ořechů, 10 dkg cukru, 
5 dkg másla, 1/8 kg povidel nebo zavařeniny, 5 dkg 
hrozinek. 
 
Uvaříme ve slané vodě Zátkovy nudle do měkka.  
Pak je ocedíme a omastíme. Ořechy umeleme,  
smícháme s cukrem a povidla rozděláme s vodou, 
přidáme citronovou kůru, hřebíček, skořici, popřípadě 
trochu rumu. Rendlík vymastíme a vysypeme  
Zátkovou smaženkou a klademe do něho vrstvy 
nudlí, jež střídavě prokládáme ořechy s cukrem  
a hrozinkami nebo povidly a vše necháme v troubě 
zapéci asi 20-30 minut. 
. 
 
K jihočeské inspiraci přejeme dobrou chuť 
 
Redakce 
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BENEFITNÍ  
PARTNEŘI 
R&S 

Být zaměstnancem 
Rohde & Schwarz  
přináší celou řadu 
výhod. Nejenže  
můžete čerpat 
výhody z kolektivní 
smlouvy a další  
zaměstnanecké  
benefity, ale zároveň 
můžete vybírat  
z řady slev a dalších 
výhod u našich 
smluvních  
partnerů.  
 
Jak celý systém funguje?  
Po předložení 
zaměstnanecké 
karty, která je  
opatřena vaší  
fotografií a osobním  
číslem, získáte u níže 
uvedených partnerů 
slevu na zboží či 
služby.
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KARATEDO KLUB  
TSUNAMI, Z.S., 

Prachatice a Vimperk 
Výše slevy:  

20 % na členský příspěvek pro osoby do 18 let 

10 % pro osoby nad 18 let 

20 % na permanentku do Fabrica  

Gym pro členy klubu i jejich rodiče 

SLADOVNA  
PÍSEK, o.p.s. 

Sleva na všechny druhy  
vstupného ve výši 20 %. 

ČSOB Vimperk 
Nabídka nadstandardních  

výhod pro zaměstnance R&S. 

UNICREDIT BANK 

Sleva: výhodné vedení účtu 

Adresa: Lidická 207, 386 01 Strakonice 

HD BURGERS 
Výše slevy: 10 % na občerstvení 

Adresa: Svornosti 105/4385 01 Vimperk 

NORDIC WALKING  
- Roman Čtvrtník 

Výše slevy: 10 % na lekce Nordic Walking 

Adresa: Vimperk 

FITCORE FITNESS, 
Adresa: Pivovarská 284, 383 01 Prachatice 

Výše slevy:   
20 % na jednorázové vstupné 

14 % na měsíční permanentku 
14 % na stravovací plán 

13 % na Online Coaching  
13 % na Osobní stréning 

PODLAHOVÉ STUDIO 
ZDENĚK ROD 

Výše slevy: 
7 % na nákup zboží 

5 % na nákup podlahové  

krytiny včetně podlahářských prací 

SISTER´S STORE  

Výše slevy: 5 % při platbě v hotovosti 

Sister´s store je obchod s kvalitním mód-

ním oblečením. Sortiment je určen 

ženám všech věkových kategorií, ženám, 

které se rády oblékají a které 
chtějí být vždy trendy. 

KVĚTINÁŘSTVÍ 
ANIČKA, Vimperk 

Výše slevy: 10 % 

GW DIESEL 
Výše slevy: 0,50 Kč / l  

na nákup pohonných hmot (nafta, 
AdBlue) 

OČNÍ CENTRUM  
PILEČKOVI s.r.o. 

Výše slevy: 20 % 
Nákup obrub a dioptrických skel 

v pobočkách Vimperk, České  

Budějovice, Strakonice, Vodňany  
a Písek 

FITNESS  
MICHAELA SOCHOVÁ 

Společnost poskytuje 10% slevu 

při jednorázové platbě za služby:  

fitness, sauna, solárium, solná  

jeskyně, bazén. Sleva se nevztahuje 
na permanentky! 

K+V INTERIER 
Výše slevy: 10 % 

Adresa: Miluláše z Husi 766/39,  

České Budějovice 

ŠUMAVSKÁ  
SPIŽÍRNA, Vimperk 

Výše slevy: 5 % sleva  
při nákupunad 300 Kč  

na farmářské potraviny, nápoje, fair trade 

a dia výrobky, na zboží zdravého životního 

stylu bio, raw, ovčí a kozí výrobky atd. 

AUTO JAMRA, Vimperk 
Výše slevy: 

10 % z hodinové sazby oprav  

v rozsahu jednotlivých modelů  

a kategorizací prací (tj. 390–550 Kč/Nh) 

5–10 % na materiál dle specifikace 

Až 10 % při koupi nového vozu  

(nevztahuje se na akční nabídky) 

MĚKS Vimperk 
Výše slevy: 10 % 

Adresa: Johnova 226, 385 01 Vimperk 

BIKEFACTORY 
Výše slevy: 8 %  

Adresa: Bezděkovská 66, Strakonice 

THAJSKÉ MASÁŽE 
BAN THAI  

Prachatice a české Budějovice 
Výše slevy: viz ceník 

www.vimperk.rohde-schwarz.com 
ELEKTRO KADLEC 

nákup zboží v provozovnách Vimperk, 

Prachatice (Planeo Elektro), Tescoma 
Prachatice  
Výše slevy:  

15  % na sortiment značky Tescoma  

10  % na vestavěné spotřebiče   

5  % na nákup elektro zboží 



Atmoskop je webový portál pro uchazeče o zaměstnání všech profesí. Kromě nabídky volných pozic zde kandidáti naleznou 
také hodnocení zaměstnavatelů, které jim pomůže s výběrem budoucího zaměstnání. Hodnocení je anonymní a vyplnit jej 
může opravdu každý zaměstnanec. 

PODPOŘTE NÁS NA ATMOSKOPU A POMOZTE NÁM V NÁBORU  
NOVÝCH KOLEGYŇ A KOLEGŮ.

DĚKUJEME VŠEM, KTEŘÍ  SE PŘIDAJÍ.

atmoskop.cz


